
 

 

Protokół Nr 17/25 

posiedzenia Kolegium Prezydenta Miasta Łodzi, 

które odbyło się 14 lipca 2025 r. w godzinach 910– 930 

w formie wideokonferencji 

 

W posiedzeniu Kolegium udział wzięli: 

 

1. Adam Pustelnik - Pierwszy Wiceprezydent Miasta 

2. Małgorzata Moskwa-Wodnicka - Wiceprezydent Miasta 

3. Krzysztof Mączkowski - Skarbnik Miasta 

4. Agnieszka Stępnik - Dyrektor Departamentu Prezydenta 

5. Maciej Riemer - Dyrektor Departamentu Ekologii i Klimatu 

6. Zbigniew Wiatr - Dyrektor Departamentu Gospodarowania Majątkiem 

7. Marcin Kopytek - Dyrektor Departamentu Zdrowia, Sportu i Spraw 

Społecznych 

8. Michał Fisiak - Dyrektor Departamentu Finansów Publicznych  

9. Paweł Jędrachowicz - p.o. Dyrektora Departamentu Mieszkalnictwa 

10. Mariusz Mieszek - wz. Dyrektora Departamentu Organizacji Urzędu  

i Obsługi Mieszkańców – p.o. Dyrektora Biura 

Organizacji Urzędu 

11. Małgorzata Wojtczak - Dyrektor Wydziału Budżetu 

12. Tomasz Głuszczak - Dyrektor Biura Audytu Wewnętrznego  

i Kontroli  

13. Wojciech Barczyński - p.o. Dyrektora Wydziału Prawnego 

14. Witold Fontner - Zastępca Dyrektora Wydziału Obsługi 

Administracyjnej 

 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięły udział inne osoby wyszczególnione w dalszej części protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Adam Pustelnik – Pierwszy Wiceprezydent Miasta. 

 

 

Porządek dzienny posiedzenia: 

 

1. Projekty zarządzeń Prezydenta Miasta Łodzi w sprawach:  
 

1/ przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej samodzielnych lokali 

mieszkalnych, usytuowanych w budynku położonym w Łodzi przy ul. Nowej 26, 

stanowiących własność Miasta Łodzi wraz z udziałem w prawie własności gruntu, 

ogłoszenia ich wykazu oraz obciążenia ograniczonym prawem rzeczowym  

– służebnością gruntową nieruchomości stanowiącej własność Miasta Łodzi, 

położonej w Łodzi przy ul. Nowej 24 oznaczonej w ewidencji gruntów w obrębie 

W-24, jako działka o numerze 376; 

 

2/ przeznaczenia do oddania w dzierżawę, w drodze bezprzetargowej, nieruchomości 

położonej w Łodzi przy ulicy Mylnej bez numeru na okres do 3 lat oraz ogłoszenia 

jej wykazu. 
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2. Informacja dotycząca wycinki drzew na obiektach administrowanych przez MOSiR 

w Łodzi. 

 

3. Informacja na temat wycinki drzew w związku z przebudową ul. Ozorkowskiej  

na odcinku od ul. Przybyszewskiego do ul. Zbaraskiej. 

 

 
Ad. 1. Projekty zarządzeń Prezydenta Miasta Łodzi przedstawili: 

 

- z-ca dyr. Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości Mariusz Pujan 

w sprawie: 

 
1/ przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej samodzielnych lokali 

mieszkalnych, usytuowanych w budynku położonym w Łodzi przy ul. Nowej 26, 

stanowiących własność Miasta Łodzi wraz z udziałem w prawie własności gruntu, 

ogłoszenia ich wykazu oraz obciążenia ograniczonym prawem rzeczowym  

– służebnością gruntową nieruchomości stanowiącej własność Miasta Łodzi, 

położonej w Łodzi przy ul. Nowej 24 oznaczonej w ewidencji gruntów w obrębie 

W-24, jako działka o numerze 376; 
 
- z-ca dyr. Wydziału Dysponowania Mieniem Agnieszka Dobrucka w sprawie: 

 

2/ przeznaczenia do oddania w dzierżawę, w drodze bezprzetargowej, nieruchomości 

położonej w Łodzi przy ulicy Mylnej bez numeru na okres do 3 lat oraz ogłoszenia 

jej wykazu. 

 

 

Po przeanalizowaniu projektów zarządzeń Kolegium postanowiło zarekomendować je 

Prezydent Hannie Zdanowskiej do podpisu. 

 

 
Projekty zarządzeń stanowią załączniki nr 1-2 do protokołu. 
 
 
Ad. 2. Informację dotyczącą wycinki drzew na obiektach administrowanych  

przez MOSiR w Łodzi przedstawiła p.o. dyr. Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji Iwona Safjanowska. 

 

 

Pierwszy Wiceprezydent Miasta Adam Pustelnik przyjął Informację i wyraził zgodę  

na usunięcie wskazanych drzew. 

 

 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Ad. 3. Informację na temat wycinki drzew w związku z przebudową ul. Ozorkowskiej 

na odcinku od ul. Przybyszewskiego do ul. Zbaraskiej przedstawił  

z-ca dyr. Zarządu Dróg i Transportu Sławomir Niżnikowski. 
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Pierwszy Wiceprezydent Miasta Adam Pustelnik przyjął Informację i wyraził zgodę  

na usunięcie wskazanych drzew. 

 

 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 
Na tym posiedzenie Kolegium zakończono. 

 

 

Posiedzeniu przewodniczył 

 

 

Adam PUSTELNIK 

Pierwszy Wiceprezydent Miasta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


